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Återremissyrkande rörande Startbesked för Bollmoravägen 
etapp 1 och 2
Vi är starkt för en rondell i korsningen och har tidigare motionerat om en sådan. Dock är vår 
uppfattning att den lösning som nu föreslås inte kommer förbättra trafiksituationen i korsningen utan 
riskerar snarare att försämra den ytterligare. Framförallt saknas helt en förbättrande lösning för 
trafikanter som kommer på Njupkärrsvägens södra sida om Bollmoravägen.

Sverigedemokraterna yrkar därför på återremiss enligt följande:

Att ärendet återremitteras till förvaltningen för omarbetning av förslaget med inriktningen att en mer 
traditionell rondellösning tas fram.


